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§ 19  Rutin för facknämndernas hantering av medborgarförslag. 

Kommunstyrelsens svar på stadsdelsnämndens skrivelse 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger till handlingarna kommunstyrelsens svar på nämndens skrivelse 

med önskemål om en rutin för facknämndernas hantering av medborgarförslag. 

 

Ärendet 

På initiativ av stadsdelsnämndens demokratiråd har nämnden i en skrivelse till 

kommunstyrelsen den 16 juni i år (se det protokollets § 7) föreslagit att facknämnderna ska 

ha en formaliserad rutin för hantering av de medborgarförslag som vidarebefordras till dessa 

nämnder när förslagen faller utanför stadsdelsnämndens ansvar. Det skulle göra det enklare 

för både förslagsställare, nämnd och förvaltning att följa vad som händer med förslagen.  

 

Kommunfullmäktige behandlade nämndens skrivelse i sitt beslut om budget 2017 för 

Stockholms stad den 16-17 november. Förslaget besvaras där med en hänvisning till den del 

av budgeten som beskriver direktiv för samtliga nämnder och styrelser. Inget specifikt sägs 

där om det stadsdelsnämnden föreslår. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2016-11-28. 

Dnr 1.2-328/2016 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. I detta instämde Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L). Lars Hultkvist (KD) instämde 

med ett ersättaryttrande. 

 

Särskilt uttalande / ersättaryttrande 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S), Mariana Moreira Duarte m fl (MP), Lars Jilmstad  

m fl (M) och Peter Öberg (L) / Lars Hultkvist (KD) 

 

Sedan skrivelsen lades till kommunstyrelsen har kommunfullmäktige antagit budget för 

2017. I budgeten tydliggörs ytterligare att stadens facknämnder och bolagsstyrelser ska 

samverka med stadsdelsnämnderna. Vi ser positivt på denna utveckling och ser att det skapar 

förutsättningar som inte funnits tidigare för att stegvis utveckla bättre återkopplingar när det 

gäller medborgarförslag som lämnats in till vår stadsdelsnämnd men som beröra olika 

facknämnder och avser att återkomma i denna fråga. 

 

  


